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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen, 28.03.2019.god. 
 
                                                                               Z A P I S N I K 
 
      sa 14.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana,28.03.2019.god. u prostorijama 
Općine Podturen s početkom u 19:30 sati. 
 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/19-01/13  UR.BROJ:2109/13-01-19-01 od 
23.03.2019.god. sazvala predsjednica Općinskog vijeća Podturen Mirjana Murk pisanim 
putem, te je predsjedavala sjednicom.  
 
Prisutni vijećnici : Branko Krnjak, Petra Jambrošić, Zlatko Vrtarić, Vladimir Križaić, Slavko 
Kocijan, Dino Biber, Mirjana Murk, Vjenceslav Hranilović,  Vladimir Sabol,  Damir Srpak, 
Mario Kovačić i  Josip Balog. 
 
Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Vladimir Kodba- zamjenik 
načelnika, Ruža Šmitran-pročelnica, Zvomimir Varga komunalni redar,  Mladen Božić 
predsjednik MO Celine, Mladen Vugrinec član MO Novakovec  i  Darinka  Mikulić zapisničar. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Mirjana Murk pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je prisutno 
11 vijećnika,  te otvara raspravu o Zapisniku sa 13. sjednice Općinskog vijeća. 
Vijećnik Vladimir Sabol- ima primjedbu na Zapisnik. Konkretno, nema upisanih prijedloga 
koje je on podnio a koji su izglasani, u točci 3. su mijenjani  komunalni doprinosi i ne vidi se 
što je prihvaćeno i što je izglasano. On je predlagao izmjenu  članka 13 i 14, a  poslije i 
vijećnik J.Lepen. Sada ga interesira što je točno u odlukama upisano, traži da se dostavi 
čistopis odluka, ovako se ne zna što je izglasano.   
 Glasuje se o Zapisniku (prisutno 11 vijećnika), te se utvrđuje da je Zapisnik usvojen većinom 
glasova (10 glasova za i 1 glas suzdržan). 
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Vladimir Križaić - drago mu je da ima zaineresiranih predstavnika Mjesnih odbora 
na sjednici vijeća. Ima primjedbu na PRE-KOM. Cijena odvoza je ista bez obzira na prvi odvoz.  
Njemu su djelatnici PREKOM-a „hitili na dvorište“  smeđu kantu koju uopće ne koristi. Što da 
napravi s njom? Da je donese na općinu ili?  Na zadnjoj sjednici vijeća je donesena odluka o 
prodaji zemljišta (dostavlja na stol načelniku dokument da vidi koliko iznosi procjena   
zemljišta, za zemljište u šumi).  
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – Već godinu dana nema odgovora na postavljena pitanja. Zna 
da postoji i drugi način, prema Zakonu o pravu na pristup informacijama. Može i „zasuti“ 
ured općine pitanjima, pa će biti jako puno posla oko odgovora, ali se nada da će dobiti 
odgovore. Postavlja pitanja: Tko je projektirao dječja igrališta, kada su radovi izvedeni, 
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igrališta nisu završena i djeca skaču po zemlji i onda se zamažu.Igrališta trebaju imati 
podloge. Još nisu dovršena, a djeca se igraju iako je u pitanju njihova sigurnost. Tako smo 
prošli i sa autobusnim stajalištima. Smatra da vrata od igrališta nisu dobro napravljena. Na 
igralištima bi trebalo pisati za koji uzrast djece su ta igrališta. Dok se tako nešto radi to treba 
napraviti do kraja. Čuo je da se temelji njišu, znači  da radovi na postavljanju  nisu dobro 
izvedeni. Što se tiče odvoza otpada ima dojam da je PRE-KOM preslikao MURS-EKOM. 
Preuzeli su kante i podatke, da li i ugovore? Što je s onima koji nemaju kante. Šume su pune 
smeća iako mi imamo kante, znači da netko ipak baca smeće u prirodu. Trebalo bi to podići 
na“višu razinu“. Pitanje načelniku: Koje projekte mi imamo za ovu godinu? Što smo 
kandidirali? Jako malo smo dobili iz Državnog proračuna i vidi se da smo većinom sve sami 
plaćali. Čestita HDZ-u na pobjedi na izborima za MO. Smatra da izbori za mjesne odbora 
koštaju puno a od njih nema koristi.   
Vijećnik Vladimir Sabol - Postavljanje ograde na groblju u Sivici - po polovici staze su stupovi, 
sve iza mrtvačnice je zemljište groblja. Ogradili smo groblje kao „konc-logor“. Vrata na 
groblju su predaleko. Možda  bi trebalo  napraviti još jedna. 
Groblje se moglo razdvojiti na dva dijela. Kontejneri za odlaganje otpada su predaleko 
postavljeni. Ako je moguće da se  još nešto promijeni dok još sve nije završeno. Dječja 
igrališta - da li je tko došao „vani“ i preuzeo radove? Stupovi ograde se njišu. Ako netko 
nešto radi onda neka napravi do kraja. Da li je ograda u ukupnoj cijeni igrališta? Pošto su 
formirani Mjesni odbori, smatra da bi načelnik trebao sazvati zborove građana i obavijestiti 
mještane o izvršenju proračuna 
Predsjednica vijeća Mirjana Murk -  nažalost, što se tiče Mjesnih odbora, u prijašnji sastav i 
sama je predložila članicu koja nije ništa radila. Natpisi i izjave poslije izbora  po novinama su 
svakakvi. Nisu točni navodi  kako se piše po novinama da je MO Novakovec bio utvrda SDP-a. 
Perica Hajdarović, načelnik - čestita svima koji su uspjeli i  predložili liste za članove mjesnih 
odbora. Neki su uspjeli a neki ne. Mjesni odbori su konstituirani - čita predsjednike MO i 
nada se da će uspješno surađivati. -Vijećniku V.Hraniloviću - Općina se prijavila na natječaje i 
podnijela prijave za : LAG - 300.000,00 kuna; LED RASVJETA - 300.000,00 ; središnji državni 
ured za sport - 400.000,00. Za prošlu godinu dobivena su sredstva u iznosima: 140.000,00 
kuna - izrada fasade na ambulanti; 60.000,00 kuna - održavanje skela, 104.000,00 kuna 
izrada  Strateškog razvojnog programa i 100.000,00 kuna  za  projektnu dokumentaciju  led 
rasvjete. Općina je također ove godine dobila i  brodicu u vrijednosti 200.000,00 kuna. Bio je 
u Ministarstvu državne imovine i ponovno zatražio zemljište za proširenje Poslovne zone u 
Sivici. Radovi na groblju Sivica se nastavljaju, Gotovi su projekti za rotor i Pješačko-
biciklističku stazu Podturen-Sivica, radi se projektna dokumentacija za rasvjetu nogometnog 
igrališta Novakovec, nastavlja se gradnja kanalizacije. Vrše se razgovori oko zajedničkih 
projekata sa susjedima Mađarima koji su bili u posjetu općini. Vijećniku V.Križaiću - to se tiče 
PRE-KOM-a, sve je napravljeno u skladu sa zakonom. Svaki odvoz se naplaćuje. Imamo puno 
problema sa bacanjem otpada po šumama. Predstavnici PRE-KOM-a su došli svakom 
korisniku s ugovorom. Ovo mu je prvi glas da su ostavljali sami kante. Ako ne želite kantu za 
bio otpad, možete nazvati PRE-KOM i pokazati kompostište i oni će kantu odvesti. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - tko garantira da on ako ima kantu, odlaže otpad 
 ( mogućnost -ima kantu ali je ne iznosi za odvoz).Što ako odlaže otpad negdje drugo. Za 
projektanta dječjih  igrališta , nije znao da je isti i  stručnjak za niskogradnju. Na dječjim 
igralištima će se postavljati podloga i vidjeti će kako će se to napraviti. Šuma je puna smeća i 
ljudi odvoze i odbacuju otpad.  Zna da je vrlo teško se s tim boriti.  
 Perica Hajdarović, načelnik - Vijećniku Vladimiru Sabolu- groblje u Sivici ima projektnu 
dokumentaciju, poziva vijećnika da dođe u ured načelnika i pogleda dokumentaciju. Za sada 
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će se bliže grobovima postaviti kante za odlaganje otpada. Ograda je bila u sklopu cijene  
dječjih igrališta. Što se tiče MO, nema ništa protiv da se sazovu mještani. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - smatra da je vijećnik V.Sabol u pravu što se tiče groblja u 
Sivici. Ako nema vrata onda je to problem. Betonska ograda nije trebala biti sagrađena do 
kraja. Načelnik je također rekao da su projekti za PBS Podturen -Sivica i rotor u Podturnu  
gotovi. To su projekti ŽUC-a i zašto ih mi radimo? 
Perica Hajdarović - načelnik -  da se što prije započne sa radovima, da imamo gotove 
priojekte. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - biti će sjednica Vlade u Međimurju ubrzo i nema nekih većih 
projekata. MO Celine i MO Ferketinec - predsjednici nešto rade, ali što radi predsjednik MO 
Podturen.  Njega viđa samo prigodno kad je sjednica za Božić. Ostale ne želi  komentirati. 
Gdje je god radio po općinama svugdje je predsjednik Mjesnog odbora glavni kada se izvode 
radovi na njegovom području. 
Vijećnik Branko Krnjak -  trebali ste složiti liste za izbore. HDZ je svoje liste složio. 
Predsjednik MO Podturen nije tu i  ne treba ga komentirati. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - kad se nešto radi po mjesnim odborima, onda predsjednici 
trebaju surađivati.  Vijećnik Zlatko Vrtarić radi kao predsjednik mjesnog odbora. 
Vijećnik Vladimir Sabol - što je s projektom za Sivički „Berek“. Zašto to nije napravljeno? 
Načelnik, Perica Hajdarović - raspisati će javni  poziv za izradu dokumentacije ubrzo. 
  
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda. Predsjednica vijeća Mirjana Murk  čita  
prijedlog dnevnog reda koji je dostavljen vijećnicima, te otvara raspravu o prijedlogu 
Dnevnog reda. 
Perica Hajdarović, načelnik – traži dopunu Dnevnog reda pod točkom 15.Odluka o izmjeni i 
dopuni Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora, prema uputi ureda Državne uprave u 
Međimurskoj županiji. 
 
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda s dopunom pod točkom 15 .Prisutno 12 vijećnika  
 te se utvrđuje da je jednoglasno (12 za) usvojen 
 
                                                                      Dnevni red: 
 
1.Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen za  razdoblje 1.01.-31.12.2018.god.                  
2.Izvršenje Programa  održavanja komunalne infrastrukture na području  Općine Podturen za 
2018.god. 
3.Izvršenje Programa gradnje objekta i uređaja komunalne infrastrukture za 2018.god. 
4. Izvršenje programa financiranja javnih potreba u sportu i udrugama za 2018.god. 
5.Izvješće o izvršenju  Programa financiranja javnih potreba u kulturi u 2018.god. 
6.Izvršenje Socijalnog  programa Općine  Podturen za 2018.god. 
7.Izvršenje plana Razvojnih programa  investicije i kapitalne donacije za 2018.god. 
8.Odluka o usvajanju  Izvješća o provedbi  Plana gospodarenja otpadom Općine Podturen za 
razdoblje 2018-2023. god. na području Općine Podturen  
9. Odluka o usvajanju Izvješća o radu davatelja javne usluge Općine Podturen za  2018.god. 
10. Zaključak o usvajanju izvješća o stanju zaštite od požara u 2018.god.za Općinu Podturen 
11. Odluka o obavljanju komunalnih djelatnosti temeljem ugovora o povjeravanju    
      obavljanja komunalnih djelatnosti 
12.Odluka o komunalnom redu Općine Podturen 
13.Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja za 2018.god. 
14.Zaključak prihvaćanju izvješća o radu načelnika za razdoblje 1.01.-31.12.2018.god. 
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15.Odluka o izmjeni i dopuni odluke o davanju u zakup poslovnog prostora 
 
                                    
 
                                                                      Točka 1. 
 
  Perica Hajdarović, načelnik -obrazlaže izvršenje Proračuna za 2018.godinu. Čita iz Izvješća 
koje je dostavljeno vijećnicima ( Obrazloženje stavki prihoda i rashoda u  u privitku 
Zapisnika). Uz stavke pojašnjava prihode i rashode  koji  su se realizirali i one koji se  nisu 
realizirali: dobivena sredstva od 140.000,000 kuna za uređenje fasade ambulante, sredstva u 
iznosu 60.000,00 kuna  za skele,troškove zaposlenih, vrtića, škole izdatke za udruge i i sl.Još 
uvijek nije vraćen dio sredstava ( pozajmica OŠ Podturen), traju pregovori sa županijom u 
svezi povrata, što se tiče projektne dokumentacije za „Berek“ podloge su stare i treba 
napraviti nove (  postojeće su iz 2010.god.), Lokalne i županijske ceste nisu  ove godine bile u 
planu ŽUC-a pa nisu ni izvršeni radovi (iz razloga što se očekuje  nastavak izgradnje 
kanalizacije).  
Vijećnik Vladimir Križaić - načelnik je išao u detalje, ali koliko je izgubljeno na igralištu 
Podturen. Koliko je općina zaradila na odvozu zemlje, zemlja je odvezena  na privatno 
zemljište? Staza u Podturnu- koliko su iznosili radovi po metru kvadratnom, koliko je to 
kvadrata staze napravljeno? Neka načelnik  dobro pazi koliko to iznosi. Novakovec ima 
predsjednicu vijeća i zamjenika načelnika, a kod njih se ništa ne radi. Načelnik sve projekte 
ne radi profesionalno. Ima tu vijećnika inžinjera  koji se razumiju u projekte, radove i cijene. 
Treba raspisati natječaj da se za sve naprave projekti.  Majstori znaju raditi, ali ne mogu sami  
sve rješavati. Postoje ljudi koji su profesionalci i znaju više. Zadovoljan je što se konačno 
obnavlja Kalvarija. 
Vijećnik Vadimir Sabol - višak prihoda je nešto veći od planiranih šest milijuna kuna.Ima tu 
nekih stavki koje su od višeg interesa, nešto smo stavljali u proračun što nećemo raditi.Za 
Novakovec je izvršenje 71 %, da je tako u svim naseljima bio bi zadovoljan. Sivica 40 % 
ostvarenja plana, Miklavec 49,67 % ,Celine 35 % i Ferketinec 16 %. Dva i pol milijuna kuna po 
naseljima. EU prihodi planirani 2,5 milijuna kuna, a dobili 140.000,00 kuna. Što se tiče 
igrališta u Podturnu, nisu imali kamo pa su tu dali maha u radovima. Neke stavke su 
probijene ( Led rasvjeta).  
Perica Hajdarović, načelnik -  neke lampe su bile razbijene i bilo je skuplje naručiti nove iste , 
nego postaviti  novu Led rasvjetu. 
Vijećnik Josip Balog - zna da predstavlja nacionalnu manjinu koja ne puni proračun, dobro su 
upoznati sa situacijom na županijskom nivou. Pročelnik ureda za društvene djelatnosti, više 
nije na županiji. On Josip Balog  je dobio suglasnost  za predškolski odgoj u Lončarevu i to 
nitko ne spominje. Prostorije vrtića su prazne i ne koriste se . Da li se to može pokrenuti. 
Danas je razgovarao sa pročelnicom na županiji, a uključio se i župan. U naselju je problem 
koji može eskalirati. Niti vrtić, niti igralište. Ništa nije napravljeno u naselju. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - ovo je prva načelnikova godina. Izvršenje Proračuna je 50 %. 
Prenosimo 5 milijuna kuna u drugu godinu. Puno je paušalnih stavki u Proračunu (tekuće 
usluge, intelektualne usluge). Dali je moguće to nazvati pravim imenom. Samo par vijećnika 
komentira izvršenje proračuna, a ostali ne. Ispada da neki nešto ne komentiraju. Pozajmica 
OŠ Podturen- što se tu dešava, to je već zastarjelo i mogli bi „šenkati“ školi jer je ona naša. 
Možda je škola nešto krivo napravila i nije dobila ta sredstva iz fondova. Previše „sitnarija“ 
imamo , ništa konkretno nije napravljeno. Koliko novaca imamo na računu? 
Perica Hajdarović, načelnik - vijećniku V.Križaiću - što se tiče staze u Podturnu, projekt je 
napravljen. Radove je izvodila TEGRA. Javni poziv za izvođača radova je bio objavljen na 
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stranicama općine i javila se samo Tegra. Sportski tereni kod OŠ Podturen- Sklopljeni su 
ugovori za 440.000,00 kuna i drugi za 161.000,00 kuna. Za svaki je raspisan javni poziv, na 
koji se javilo čak 7 izvođača, a posao je dobio onaj koji je bio  najjeftiniji. Vijećniku V.Sabolu -
negdje su prihodi izvršeni više, a negdje manje od planiranih. Javljamo se na sve raspisane 
natječaje za sredstva. Ne ovisi o nama da li ćemo dobti sredstva. Vijećniku J.Balogu - 
predviđeno je 50.000,00 kuna za igralište u Lončarevu  u ovoj godini, napraviti će se i veliko 
igralište sa travom. Župan je obećao sastanak sa svim zainteresiranima  i pokretanje projekta 
vrtića. Vijećniku V.Hraniloviću - sve stavke izvršenja proračuna  su kod njega na stolu i može 
pogledati izvršenje svake stavke , za što je utrošeno. Pozajmica za OŠ Podturen je iz 
2015.god. Sporazum sa županijom će biti potpisan i sredstva će se vratiti. Na računu općine 
je oko 5 milijuna i 900 tisuća kuna. 
Vijećnik Vladimir Križaić - nije zadovoljan odgovorom načelnika u svezi igrališta u Podturnu. 
Koliko to košta. Načelnik nije odgovorio koliko košta zemlja koja je odvezena na privatnu 
deponiju, to je problem. Kad se na natječaj javi jedan ponuđač, onda ga treba poništiti. 
Perica  Hajdarović - načelnik,  dio  zemlje sa igrališta u Podturnu  je odvezen na Sivicu 
(berek). 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće  većinom glasova  (10 za, 
1 protiv i 1 glas suzdržan )  donijelo  Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen za  
razdoblje 1.01.-31.12.2018.god 
 
                                                                            Točka 2. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - izvršenja programa su „prepisana iz Proračuna“. 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće bez rasprave  većinom 
glasova (11 glasova za i 1 glas suzdržan) donijelo Izvršenje Programa  održavanja komunalne 
infrastrukture na području  Općine Podturen za 2018.god. 
                                                                
                                                                          Točka 3. 
 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - u izvršenju je previše nula. 
Vijećnik Vladimir Križaić - tko je održavao kanale oborinskih voda ? 
Perica Hajdarović, načelnik-  Gramond i Mini-kop 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova  
(11  glasova za  i 1 glas suzdržan) donijelo: Izvršenje Programa gradnje objekta i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2018.god. 
 
                                                                       Točka 4. 
 
Vijećnik Vladimir Sabol - prošle godine je NK Dubrava „oštećena“ za 5 tisuća kuna. Načelnik nije 
htio objaviti tko je bio u povjerenstvu .  
                                                           
 Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova   
(10 za, 1 protiv i 1 glas suzdržan) donijelo: Izvršenje programa financiranja javnih potreba u 
sportu i udrugama za 2018.god 
 
                                                                       Točka 5. 
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Pristupa se glasovanju(prisutno 12 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova  ( 11 
glasova za i 1 glas suzdržan)  donijelo: Izvješće o izvršenju  Programa financiranja javnih 
potreba u kulturi u 2018.god. 
                                                                    Točka 6. 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova   (11  
glasova za i 1 glas suzdržan)  donijelo: Izvršenje Socijalnog  programa Općine  Podturen za 
2018.god 
                                                                     Točka 7.  
 
Vijećnik Vladimir Sabol - zašto u Plan stavljamo nešto nećemo izvršiti. 
Vijećnik Vladimir Križaić - treba dati podršku vijećniku J.Balogu u svezi korištenja vrtića u 
Lončarevu. Treba tražiti sredstva od EU fondova . Bilo bi dobro da se neka mjera iskoristi i za 
romsku populaciju.  
Perica Hajdarović, načelnik –slaže se s mišljenjem vijećnika V.Križaića 
  
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova, (10 za i 
2 glasa suzdržan) donijelo: Izvršenje plana Razvojnih programa  investicije i kapitalne donacije za 
2018.god. 
                                                      
                                                                    Točka 8. 
 
Perica Hajdarović, načelnik -  u mjesecu kolovozu se poduzeće PRE-KOM uključuje u pregovore 
oko organizacije odvoza otpada. U Lončarevu naselju  je još uvijek problem oko odlaganja i 
naplate odvoza. 
Vijećnik Vladimir Križaić - što je sa građevinskim otpadom. Čuje da na našu deponiju otpad 
dovozi i iz drugih mjesta, tu je komunalni redar i traži objašnjenje. 
Zvonimir Varga - komunalni redar - mi imamo dio puta uz Muru kojeg je potrebno urediti  (stari 
vatrogasni put). Teren je potrebno podignuti i izravnati. Istina je da se to radi bez projekta. Taj put 
je u planu za veće zahvate Hrvatskih voda i šuma (kad oni izvode radove). To nije deponija, to je 
privremena mjera odlaganja dok se to ne popuni. Podatke o dovozu  izvana nemamo, nešto je 
sigurno došlo i na našu deponiju, ali mi vodimo evidenciju tko vozi i što se vozi. Ako je netko rušio 
iz Ferketinca u naselju Novom selu Roku, moguće je da je tu dovezeno. Oni koji odlažu građevni 
otpad većinom sami i saniraju deponiju. Kad se taj put naveze (uredi), isti će se označiti jer taj put 
postoji u katastru. 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova, (11 za i 
1 glas suzdržan) donijelo: Odluku o usvajanju  Izvješća o provedbi  Plana gospodarenja otpadom 
Općine Podturen za razdoblje 2018-2023. god. na području Općine Podturen 
            
                                                                           Točka 9. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - nada se da će ove godine biti veći postotak izdvajanja otpada, 
da općina neće plaćati kazne,  problem će biti 2018. god.Već se pokazuje u prvim mjesecima 
ove godine da je veći postotak odvajanja. 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno , (12 za) 
donijelo: Odluku o usvajanju Izvješća o radu davatelja javne usluge Općine Podturen za  
2018.god. 
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                                                                        Točka 10. 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno , (12 za) 
donijelo: Zaključak o usvajanju izvješća o stanju zaštite od požara u 2018.god.za Općinu 
Podturen. 
 
                                                                        Točka 11. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - potrebno je raspisati natječaje za obavljanje pojedinih djelatnosti 
sukladno novom zakonu o komunalnom gospodarstvu. 
Vijećnik Vladimir Sabol - tome se treba pristupiti krajnje ozbiljno. Da se zna koliko će se toga 
napraviti i po kojim cijenama. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - neke stavke  iz odluke  mogle i spojiti ( npr Veterinarske usluge). 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova, (11 za i 
1 glas suzdržan) donijelo: Odluku o obavljanju komunalnih djelatnosti temeljem ugovora o 
povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti. 
 
                                                                        Točka 12. 
 
Zvonimir Varga, komunalni redar - Odluka je usklađena sa novim Zakonom o komunalnom 
gospodarstvu. Tu su uključene obveze koje su nam stavljene u nadležnost novim zakonom. Još 
imamo i druge zakone koji se odnose na obavljanje komunalnih poslova (zakon o veterinarstvu, 
komunalnoj inspekciji, zaštiti životinja i sl.). Nada se da su vijećnici pročitali odluku iako je dosta 
opširna, mogu se dati amandmani na poboljšanje iste. 
Vijećnik Vladimir Sabol - kažnajvanje ako netko nema kantu, cifra je velika (članak 130). 
Vijećnik Josip Balog -što komunalni redar poduzima oko paljenja guma u naselju Lončarevo? 
Zvonimir Varga, komunalni redar-  po prijavama postupa policija. Izlazi na teren i piše prijavu. On 
sam ne dolazi na teren. 
Vijećnik Vladimir Križaić -trebale bi se sastati „strukture“ u općini da se dobro razmotri članak 
130, kazne su previsoke. Bahato se ponašamo. Opomena bi trebala biti najprije i iznositi 60,00 
kuna. Godišnja „tarifa“ odvoza smeća za samca je cca 50 EUR-a. 
Zvonimir Varga, komunalni redar - iznos kazne je veliki, nada se da to nitko neće platiti. Svi će biti 
upozoreni. 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova, (11 za i 
1 glas suzdržan) donijelo: Odluku o komunalnom redu Općine Podturen 
 
                                                                   Točka 13. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - obrazlaže prijedlog Odluke vijećnicima, stanje Društvenog doma u 
Podturnu. Svi domovi su uređeni, sam nije dom Podturen. 
Vijećnik Zlatko Vrtarić - ne slaže se sa prijedlogom raspodjele viška sredstava (iznos za dr.dom 
Podturen). Predlaže 200.000,00 kuna za dovršetak radova na groblju u Sivici ( postavljanje 
asfalta). Što se tiče vrata na groblju, postoje troja. Neki privatnici dolaze i pune cisterne na 
groblju. 
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Vijećnik Vladimir Sabol - istog je mišljenja da je za dom u Podturnu previše sredstava izdvojeno. 
Predlaže da se 300.000,00 kuna uloži u „Berek“ u Sivici. 
Vijećnik Vladimir Križaić - slaže se sa vijećnicima Z.Vrtarićem i V.Sabolom, te predlaže da se sa 
stavke dr.doma  odvoji 100.000,00 kuna za socijalu i nezaposlene. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - poziva sve vijećnike u prostrije NK Podturen. Svi prijedlozi su 
dobri, ali mišljenja je da se previše ulaže u groblja, u „mrtve“. Prostorije NK Podturen su u lošem 
stanju. Krovište nema izolacije. Naš dom u Podturnu izgleda najlošije od svih domova. Trebalo bi 
ga planski urediti. Osmisliti za što. Vijećniku V.Križaiću - socijala i nezaposleni. Tko su? Nije protiv 
davanja, ali treba imati kriterije da poslije ne fali novca na toj stavki. 
Vijećnik Zlatko Vrtarić - vijećnika Hranilovića ne zanima ograda oko groblja, zato što Podturen 
ima i  ogradu i kanalizaciju.   
Vijećnik Slavko Kocijan - svi govore da je Novakovec najviše dobio i da je naš dom najbolje 
uređen. I na ostalim stavkama proračuna su radovi koji su izvršeni u Podturnu. On kao 
Novakovčanin je radio, a ne samo „razgovarao“. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - ne sjeća se da se baš tako ulagalo u Društveni dom u Podturnu. 
Zadnji smo uveli i grijanje u dom. 
Perica Hajdarović, načelnik: - Amandman vijećnika Z.Vrtarića - ne prihvaća - smatra da  za groblje 
u Sivici za uređenje parkirališta i mrtvačnice dovoljno predviđeno proračunom, amandman 
vijećnika V.Sabola ne prihvaća. Za uređenje „Bereka“ isto je dovoljno planirano. Amandman 
vijećnika V.Križaića - ne prihvaća. Sa vijećnikom V.Hranilovićem se slaže  oko izgleda  prostorija NK 
Podturen da su u jako lošem stanju. Treba raspisati natječaj i urediti prostorije. Vijećniku 
S.Kocijanu - samo izmjena pozornice u dr.domu Podturen košta 300.00,00 kuna. Rasvjeta je 
100.000,00, Potrebno je uređenje kompletnog sanitarnog čvora koji je „katastrofalan“. Što se tiče 
dr.doma  u Novakovcu, tamo je  jako puno uloženo.  
Pristupa se glasovanju prisutno 12 vijećnika ( Za prijedlog  4 glasa, protiv 4 glasa i 2 glasa 
suzdržan), te se utvrđuje da  vijeće nije usvojilo : Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja za 
2018.god. 
S obzirom da vijećnici nisu bili suglasni da li je točka usvojena ili ne,  sutradan je zatraženo  
usmeno mišljenje Ureda državne uprave i potvrđeno je da prijedlog nije usvojen. 
 
                                                                Točka 14. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - čita izvješće koje je priloženo uz poziv i pojašnjava aktivnosti u 
2018.godini. 
Vijećnik Vladimir Križaić - u novinama se bivši načelnik slika s premijerom. Koliko puta su zajedno 
otišli predsjednica vijeća, načelnik, pročelnica u Međimurske vode na razgovor, da vide što je  s 
kanalizacijom. Izgradnja mosta u Podturnu, to je projekt za razvoj. Sredstva za dr.dom u Podturnu 
- 300.000,00 kuna za tribinu. Nema urbanističkih rješenja za projekte niti se zna koliko će to 
koštati. Nama treba vrtić, to je investicija. To treba raditi. 
Perica Hajdarović , načelnik - I Kalvarija se uređuje po projektu. Za radove u domu Podturen ne 
razumije zašto vijećnik Križaić glasa protiv. 
 
Pristupa se glasovanju( prisutno 12 vijećnika), te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova, (9 za i 3 
glasa suzdržan) donijelo: Zaključak prihvaćanju izvješća o radu načelnika za razdoblje 1.01.-
31.12.2018.god. 
 
                                                                     Točka 15. 
Perica Hajdarović, načelnik - Dobili smo dopis- uputu  Ureda državne uprave u Međimurskoj  
županiji,  da neke odredbe Odluke o davanju u zakup poslovnih prostora koja je donesena na 
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prošloj sjednici vijeća, nisu u  skladu s zakonskim odredbama, te je potrebno odluku uskladiti i  
prema uputi , donijeti Odluku o izmjeni i dopuni odluke. 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 12 vijećnika ) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 12 za ) 
donijelo: Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora. 
 
Dovršeno u 21:57                                                            Predsjednica Općinskog vijeća: 
Zapisničar:  
Darinka Mikulić                                                                              Mirjana Murk                                     
                                                                                                                     


